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§149     Dnr KS 2023-1593 
 
Fråga till barn- och skolnämndens ordförande Robert Beronius (L) från 
Anna Eneroth (C) angående skolbyggnaden på Estunavägen 
Beslut 

Kommunfullmäktige anser frågan besvarad. 
 
Beslutsunderlag 
 
Fråga till barn- och skolnämndens ordförande Robert Beronius (L) från Anna Eneroth (C) 

Beslutande sammanträde 
Yttranden 

Robert Beronius (L) och Anna Eneroth (C) yttrar sig.  

  
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser frågan besvarad och finner att 
kommunfullmäktige beslutar i enlighet med det. 

  
 
  
Paragrafen är justerad 
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Centerpartiet

NORRTALJE

Fråga till ordförande i barn - och skolnämnden Robert Beronius angående:
Skolbyggnaden på Estunavägen

Vi står här igen och väntar på Skolinspektionens beslut om IES blir beviljad att öppna en F-9
skola i den nybyggda skolbyggnaden på Estunavägen. Ansökningsprocessen har for IES varit
kantad av avslag och det kan ske igen.

Min fråga är följande: Om IES får avslag ytterligare en gång, kommer då styret att öppna upp
skolan i kommunal regi som tidigare utlovat? Alltså, kommer ni skyndsamt att ta kontakt med
fastighetsägaren Famera för att teckna hyresavtal och planera för uppstart av en kommunal skola
senast till HT 2024?

För Centerpartiet i Norrtälje kommun

Norrtälje 18 september 2A23

Anna Eneroth (C), ledamot kommunfullmäktige

Centerpartiet
NonnrÄurr

Stockholmsvägen 1, 761 43 Norrtälje
Telefon:0176-12088

norrtalje@centerpartiet,se I centern. nu


	37a59df6-9795-41cf-a6ae-9286341bd527
	Fråga till barn- och skolnämndens ordförande Robert Beronius (L) från Anna Eneroth (C) angående skolbyggnaden på Estunavägen
	Beslut
	Beslutsunderlag
	Beslutande sammanträde
	Yttranden
	Beslutsgång
	Paragrafen är justerad



	193eb0c0-1c08-472a-b645-74c528f47acf

